
                     DEN NORSKE KIRKE 

                  Kråkstad menighetsråd 

Protokoll fra menighetsrådsmøte 11.09 kl 19.00 hos Knut Solberg. 

Til stede: Kristine Skedsmo Saxegaard, Knut Solberg Sarah Haugstad, Jan Ivar Tjernæs og 

Brita, Marie Skaarer. Kathrine Staksrud kom til sak 46/19 

 

Forfall:    Berit Helene Lindgren, Sidsel Prestrud, Einar Stein Haugen, og Anine Nicolaisen. 

Åpning ved Knut Solberg. 

 

Sak 45/19: Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte. 

Vedtak:       Innkalling til MR-møte 11.09.19 ble godkjent med rettinger 

                     Protokollen fra møtet 21.08.19 ble godkjent 

Sak 46/19: Frivillighetsfesten. 

Frivillighetsfesten blir avholdt i uke 46, forskjellige navn ble diskutert, men det ble enighet 

om å spørre Jan Kay Krystad.  

Vedtak: Kristine Saxegaard tar kontakt med Krystad, og leier lokaler, og Brita Skaarer lager 

suppe. Dato blir satt når vi vet hvilken dag Krystad har mulighet til å delta. 

 

Sak 47/19: Presentasjon av nyansatte. 

Vedtak:  Den nye kateketen blir presentert for menigheten den 22/9., og vikarpresten den 

6/10. Kristine og Brita tar ansvar for at det blir laget kaker. 

 

Sak 48/19: Div. info og oppfølging. 

- Tweensing er startet opp igjen, 5 nye medlemmer denne høsten 

- Kvinnenes internasjonale bønnedag, dette er en sak for det nye menighetsrådet 

- Fellesmøte 16/10 – neste MR blir et fellesmøte for både det nye og det gamle rådet. 

Vedtak: Informasjonen er tatt til orientering 

 

Sak 49/19: Info fra råd og utvalg 

- Husgruppa  - Knut informerte fra gruppa, det har blitt sådd, så det har blitt grønt og 

fint, skal kjøpe noen busker. Har malt vaktmester inngangen. 

- Fellesrådet, og fellesnemda – Jan Ivar informerte fra møtene 



- Gudstjensteutvalget ( GU ) – Har møte den 12/9, skal legge frem forslag til ny liturgi 

Vedtak:  Informasjonen er tatt til orientering 

 

Sak 50/19: Eventuelt 

 

- Kunngjøringene  i menighetsbladet stemmer ikke – sto ikke hvor det skulle være 

gårdsgudstjeneste den 8/9 

- Står ikke noe om høsttakkefesten, bondekvinnelaget var ikke nevnt den 27/10 

- Organisering av ansvarsområder i menighetsrådet. Utsettes til neste møte. 

- Gudstjenesten 1.adv. den 1/12 ikke nevnt i menighetbladet 

- Babysang blir ikke prioritert, 24/8 kom ikke diakonen, og den 24/9 ble det heller ikke 

avholdt babysang fordi det skulle være stabsutviklingsdag for ansatte. Torhild 

Solberg hoppet inn og avholdt babysang, men dette må planlegges bedre, 

konsekvensen er at det blir usikkerhet om det er babysang, og det vil da kanskje 

komme færre. Dette er uheldig. 

 

Møtet avsluttet 21.00   Ref. Toril Lundeby 

 

   

 

                 

                

 


